

I SPOTKANIE Z CYKLU DZIELNICOWYCH FORÓW MIESZKAŃCÓW MYDLICE Południowe

Data: 22.05.2018r

Miejsce: Szkoła Muzyczna

Godzina: 17.00

Spotkanie nr: 1

Prowadzący: Ewa Stęplewska

Liczba uczestników: 30

Liczba zgłoszonych pomysłów: 12

Link do mapy pomysłów:(mapa diagnozy)

<https://www.google.com/maps/d/u/0/edit?mid=1BdMRPfbC0qiRqllz6vzpzHyGoQKE&hl=pl&ll=50.3176654357099%2C19.172558091843257&z=17>

Przebieg spotkania:

1. Po zaprezentowaniu szczegółowym przez animatora każdego z pomysłów i ocenie przez niego pomysłów w/g posiadanej wiedzy, przeprowadzono dyskusję dotyczącą listy priorytetów / planu na kompleksowe rozwiązanie pilnych tegorocznych problemów. Ustalono, że w tym roku mieszkańcy zadbają o zakończenie rozpoczętych ubiegłorocznych pomysłów a pilną sprawą są pomysły z grupy komunikacyjnej, dotyczące tzw. "studni blokowych".

2. Nie wyłoniono ostatecznie listy pomysłów, bo zdecydowano wybrać je na następnym spotkaniu po spacerze wizyjnym. Lista priorytetów, którą ustalono **wstępnie** jest następująca:

- zakończenie rozpoczętych projektów – pomysł nr 4 „Parking i Skwer /dokończenie skweru/
- mieszkańcy chcą wybrać pomysły dotyczące grupy **komunikacyjnej** z tzw. "studni blokowej": pieszej i drogowej (5 pomysłów nr. 2.1,8,9,10,11)

- biblioteka jako ważne miejsce dla mieszkańców

Pozostałe pomysły (nr 2,3) z grupy **zieleń i rekreacja** zostaną rozpatrzone na następnym spotkaniu, po spacerze.

- postulowano o modyfikację pomysłu nr 6 – wyburzenie schodów ze względów bezpieczeństwa

- w dalszym ciągu mieszkańcy postulują aby SM "Lokator", która jest w większości właścicielem gruntów, włączyła się do partycypacji kosztów i aby w związku z tym część pomysłów została zrealizowana z ich budżetu.

3. Po spotkaniu odbył się **spacer badawczy**. Opinie i wnioski mieszkańców dotyczące odwiedzonych lokalizacji zostaną przedstawione na następnym spotkaniu (łącznie ze zdjęciami ze spaceru) i wtedy ostatecznie zostaną wybrane pomysły.

Animator kieruje pytania do SM "Lokator" i Urzędu:

(Poniższe pytania nasunęły się podczas spaceru)

- pytanie Wspólnoty Mieszkaniowej gdzie kierować pismo dot. pomysłu nr 6 – wyburzenie schodów?/ ze względów bezpieczeństwa/

- czy i w jaki sposób można zlikwidować miejsca dla niepełnosprawnych (blok Legionów Polskich 119)? skoro z wiedzy mieszkańców wynika, że uprawnienia do postoju ma tylko jeden mieszkaniec, a jest potrzeba pozyskania nowych miejsc ogólnodostępnych.
 - pytanie do WK - czy można postawić znak zakazu parkowania przy bloku Legionów Polskich 117, aby umożliwić przejazd służb porządkowych?
 - czy można przesunąć słupki przy bloku Legionów Polskich 107 o 80 cm dla zwiększenia miejsc parkingowych?
- Wszystkie pytania dotyczą pomysłu nr 10.

Następne spotkanie: zaplanowano na 14.06.2018 r. o godz 17.00 w Szkole Muzycznej